

2025-03-31

تعال تاريخ

Audit Committee Report for the Year 2024

تقرير لجنة المراجعة للعام 2024

Dear Shareholders of Saudi Cable Company,

The Audit Committee is pleased to present its annual report detailing the performance of its duties and responsibilities in accordance with the Companies Law and its implementing regulations, along with the Committee's opinion on the adequacy of internal control systems and its observations during the reporting period.

السادة مساهمي شركة الكابلات السعودية
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

يسر لجنة المراجعة أن تقدم تقريرها السنوي المتضمن أداء مهامها واختصاصاتها وفقاً لنظام الشركات ولوائح التنفيذ، ورأيها في كفاية نظم الرقابة الداخلية وملاحظاتها خلال فترة عملها.

Committee Mandate

The committee assumes responsibilities for supervising and monitoring the company's activities to ensure the integrity and effectiveness of reports, financial statements, and internal control systems to the extent possible, in accordance with its charter and regulatory requirements.

اختصاص لجنة المراجعة

تتولى اللجنة مسؤوليات الإشراف والرقابة على أنشطة الشركة لضمان سلامة وفعالية التقارير والقوائم المالية وأنظمة الرقابة الداخلية قدر المستطاع، وفقاً لميثاقها ومتطلبات الجهات التنظيمية.

Committee Formation and Meetings

The Committee underwent several changes in its composition. The previous Board term ended, concluding the work of the previous Committee, and the current Committee was formed at the beginning of the new Board term on April 4, 2024. The Committee experienced several changes throughout the year, as detailed below:

تشكيل اللجنة واجتماعاتها

شهدت اللجنة عدة تغييرات في التشكيل، حيث انتهت دورة المجلس السابق وانتهت أعمال اللجنة السابقة وتم تشكيل اللجنة الحالية في بداية دورة مجلس الإدارة الجديدة بتاريخ 2024/04/04م، وطرأت عليها عدة تغييرات خلال العام، بالتفصيل التالي:

Name	Position	Note
Abdulkarim Al Nuhayer	Committee Chairman and Board Member	Appointment: 04/04/2024
Aziz Alqahtani	Committee Member	Appointment: 02/05/2024
Hamza Joharji	Committee Member	Appointment: 27/05/2024, Board Membership: 27/06/2024
Saad Al-hamidi	Committee Member	Appointment: 27/05/2024, Resigned: 06/06/2024
Azhar Kenji	Committee Member	Membership ended with the end of the Board term
Majed Kareem	Committee Member	Appointment: 04/04/2024, Resigned: 18/05/2024
Mohammed Daghistani	Committee Member	Appointment: 04/04/2024, Resigned: 18/05/2024

The Committee held a total of twelve meetings during 2024, detailed as follows:

العضو	صفة العضوية	ملاحظات
عبدالكريم محمد النهير	رئيس اللجنة وعضو مجلس الإدارة	تعيين: 2024/04/04
عزيز محمد القحطاني	عضو اللجنة	تعيين: 2024/05/02
حمزة غلام جوهري	عضو اللجنة وعضو مجلس الادارة	تعيين: 2024/05/27, عضوية المجلس: 2024/06/27
سعد عبد المحسن الحميدي	عضو اللجنة	تعيين: 2024/05/27, استقال: 2024/06/06
أزهر ميدو كنجي	عضو اللجنة	انتهت عضويته مع نهاية دورة المجلس
ماجد ضياء الدين كريم	عضو اللجنة	تعيين: 2024/04/04, استقال: 2024/05/18
محمد داغستاني	عضو اللجنة	تعيين: 2024/04/04, استقال: 2024/05/18

كان إجمالي عدد الاجتماعات لعام 2024 اثني عشر اجتماعاً للجنة وكانت على التفصيل التالي:



أ. محمد داغستاني Mr.Mohammed Daghistani	أ. ماجد كريم Mr.Majed Kareem	م. أضر كنجي Eng.Azhar Kenji	أ. سعد عبد الحميدي Mr.Saad Al-hamidi	أ. حمزة جوهري Mr.Hamza Joharji	أ. عزيز القحطاني Mr.Aziz Alqhtani	أ. عبد الكريم النهير Mr.Abdulkarim Al Nuhayer	رقم الاجتماع وتاريخه Meeting Number and Date
✓	✓	✓	-	-	-	-	الاجتماع الأول (2024-01-11) First Meeting (11-01-2024)
✓	✓	✓	-	-	-	-	الاجتماع الثاني (2024-01-20) Second Meeting (20-01-2024)
✓	✓	✓	-	-	-	-	الاجتماع الثالث (2024-03-14) Third Meeting (16-03-2024)
✓	✓	-	-	-	-	✓	الاجتماع الرابع (2024-05-01) Fourth Meeting (04-05-2024)
✓	✓	-	-	-	✓	✓	الاجتماع الخامس (2024-05-16) Fifth Meeting (16-05-2024)
-	-	-	✓	✓	✓	✓	الاجتماع السادس (2024-05-29) Sixth Meeting (29-05-2024)
-	-	-	-	✓	✓	✓	الاجتماع السابع (2024-07-08) Seventh Meeting (08-07-2024)
-	-	-	-	✓	✓	✓	الاجتماع الثامن (2024-08-05) Eighth Meeting (05-08-2024)
-	-	-	-	✓	✓	✓	الاجتماع التاسع (2024-08-18) Ninth Meeting (18-08-2024)
-	-	-	-	✓	✓	✓	الاجتماع العاشر (2024-10-08) Tenth Meeting (10-08-2024)
-	-	-	-	✓	✓	✓	الاجتماع الحادي عشر (2024-11-05) Eleventh Meeting (05-11-2024)
-	-	-	-	✓	✓	✓	الاجتماع الثاني عشر (2024-12-26) Twelfth Meeting (26-12-2024)
5	5	3	1	7	8	9	مجموع الاجتماعات Total Meetings





Committee Activities

مهام اللجنة

During 2024, the Committee performed its activities and duties as follows:

مارست اللجنة خلال عام 2024م أنشطتها ومهامها وفيما يلي تفصيل لأبرز الأعمال:

Financial Statements

القوائم المالية

The Committee fulfilled its supervisory and oversight role by examining and reviewing the following financial statements:

حرصت اللجنة على القيام بدورها الرقابي والإشرافي من خلال دراسة ومراجعة القوائم المالية، وقد شمل ذلك مراجعة القوائم المالية التالية:

- Annual Financial Statements for 2023
- Q1 Financial Statements for 2024
- Q2 Financial Statements for 2024
- Q3 Financial Statements for 2024

- القوائم المالية السنوية للعام 2023م
- القوائم المالية للربع الأول من عام 2024م
- القوائم المالية للربع الثاني من عام 2024م
- القوائم المالية للربع الثالث من عام 2024م

Auditor Appointment Recommendations

التوصية بتعيين المراجعين

A. External Auditor:

أ. المراجع الخارجي:

As part of its commitment to strengthening the external control system, the committee held a meeting on May 29, 2024, where it recommended appointing an external auditor to review the financial statements for the period from Q2 2024 through Q1 2025. The committee has established a close professional relationship with the external auditor while maintaining principles of independence and transparency. The committee also directly supervised the

في إطار حرصها على تعزيز نظام الرقابة الخارجية، عقدت اللجنة اجتماعاً بتاريخ 29 مايو 2024م، حيث أوصت بتعيين مراجع خارجي لمراجعة القوائم المالية للفترة الممتدة من الربع الثاني 2024م وحتى الربع الأول 2025م. وقد حرصت اللجنة على بناء علاقة مهنية وثيقة مع المراجع الخارجي، مع الحفاظ على مبادئ الاستقلالية والشفافية في العمل. كما قامت اللجنة بالإشراف





financial statement review process to ensure accuracy and reliability to the extent possible.

B. Internal Auditor

The Committee prioritized developing the internal audit framework and, in its final meeting of 2024, recommended to the Board the appointment of an internal auditor, establishing a periodic evaluation mechanism to ensure performance quality. This decision reflects the Committee's commitment to enhancing the effectiveness and efficiency of internal audit operations and implementing best professional practices.

Audit Committee Opinion on Internal Control System Adequacy

The internal control system aims to ensure the achievement of company objectives efficiently and effectively, compliance with regulations and policies, and verification of potential risks. Company management is responsible for establishing a comprehensive and effective control system proportionate to the level of risks the company may face. The audit committee continuously reviews periodic reports prepared by both internal and external auditors and provides necessary guidance regarding these reports.

Based on the results of the 2024 annual reviews, the audit committee would like to indicate that no material issues were identified that warrant mention in this report. We also note that there is ongoing communication between the audit committee and the company's executive management regarding periodic

المباشر على عملية مراجعة القوائم المالية لضمان دقتها وموثوقيتها قدر المستطاع.

ب. المراجع الداخلي:

أولت اللجنة اهتماماً بتطوير منظومة المراجعة الداخلية. حيث قامت في اجتماعها الأخير للعام 2024م برفع توصية لمجلس الإدارة بشأن تعيين مراجع داخلي. مع وضع آلية للتقييم الدوري لضمان جودة الأداء. ويأتي هذا القرار في إطار سعي اللجنة لتعزيز فعالية وكفاءة عمليات المراجعة الداخلية وتطبيق أفضل الممارسات المهنية في هذا المجال.

رأي لجنة المراجعة عن مدى كفاية نظام الرقابة الداخلية

يهدف نظام الرقابة الداخلية الى ضمان تحقيق أهداف الشركة بفعالية وكفاءة والامتثال للأنظمة واللوائح والسياسات، الى جانب التحقق من المخاطر المحتملة، إن إدارة الشركة مسؤولة عن إعداد نظام رقابي شامل وفعال يتناسب مع مستوى المخاطر التي قد تتعرض لها الشركة. تقوم لجنة المراجعة بشكل مستمر بمراجعة التقارير الدورية التي يعدها المراجع الداخلي والخارجي والتوجيه بما يلزم بشأن هذه التقارير.

بناء على ما أظهرته نتائج المراجعات السنوية لعام 2024م، تود لجنة المراجعة الإشارة الى انه لم يتبين لها وجود مسائل جوهرية يمكن ذكرها في هذا التقرير. كما نشير إلى أن هناك تواصل مستمر بين لجنة المراجعة والإدارة التنفيذية في الشركة بخصوص المتابعة الدورية لتقييم ومراجعة النظام الرقابي لضمان تحقيق أهداف الرقابة الداخلية لتحسين كفاءة



assessment and review of the control system to ensure internal control objectives are met, improving operational efficiency and effectiveness while maintaining compliance with relevant laws and regulations. Accordingly, the committee recommended appointing an internal auditor as mentioned above.

العمليات والرفع من فعاليتها مع الالتزام بالقوانين والأنظمة ذات العلاقة وبناءً عليه اوصت اللجنة بتعيين مراجع داخلي كما هو مذكور اعلاه.

أعضاء لجنة المراجعة

Members of the Audit Committee

أ. حمزه جوهري

Mr. Hamza Joharji

أ. عزيز القحطاني

Mr. Aziz Alqahtani

رئيس لجنة المراجعة

Chairman of the Audit Committee

أ. عبدالكريم النهير

Mr. Abdulkarim Al Nuhayer

